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Acta de la reunió de l’Assemblea General Ordinària de la Federació 
Catalana d’Handbol (FCH) 2022 
 
Data:   13 de maig de 2023 
Horari:  8.30 hores en 1a convocatòria i 9:00 hores en 2a convocatòria 
Lloc:   Auditori del Molí dels Frares (Plaça del Molí, 1 de Sant Vicenç dels 

Horts (Baix Llobregat) 
 
 
 
Hi assisteixen els següents assembleistes amb els següents vots:  
 
CLUB     ASSEMBLEISTA      
H Adrianenc    Pedro López Rubio      
CH Amposta    Enrique Paga Bartomeu    
CH Ascó    Lluís López      
FC Barcelona   Joan Marin Ripollès     
CEH BCN Sants   Jordi Arnalte Olloquequi    
CH Canovelles   Rubén Villergas     
H Cardedeu    David Colomer Herrero    
CH Cerdanyola   Eva Escriche Díaz     
H Cooperativa Sant Boi  Albert Ruart Romero    
OAR Gràcia Sabadell  David Acuña Torras     
BM Granollers   Alfred Serra Parera     
Fundació BM Granollers  Josep Blanchart Santacreu   
H La Roca    Sebastià Borrell Gual    
CH La Salle Montcada  Josep Maresma Morera    
CH Martorell     Jordi Florenza Virgili    
CE Molins de Rei 2015  David Martínez Llera    
BM Pau Casals   Encarnación Moreno Jara    
CH Ribes    Núria González López    
Fundació H Roquerol  Joaquim Planas Llivi     
CH Sant Andreu de Palomar Pedro Checa García    
CH Sant Esteve Sesrovires Lluís Canals Mestres    
CH Sant Fost   Miguel Angel Subirats Arellano   
H Sant Joan Despí   Fco. José de los Reyes Barrena Silva  
CH Sant Llorenç-St. Feliu  Mireia Ramos Rodón    
CH Terrassa    Marcos Bieito López    
H Vic     Ignacio Javier Escudero Vázquez  
H Vilamajor    Sergi Serra Corominola     
CH Vilanova i la Geltrú  Juan Ginés Cuenca Rodríguez   
Jordi Ausàs Busquets Representant estament d’àrbitres i 

Adjunt a Presidència Comitè d’Àrbitres  
Jaume Fort Mauri   President  FCH     
 
També assisteixen amb veu però sense dret a vot: 
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Lydia Pena Paris   Vicepresidenta 1a FCH 
Mª Mar Latorre Rodríguez  Vicepresidenta 2a FCH 
Gabriel Teodoro Lara  Secretari FCH 
Juan José Federico Martínez Tresorer 
Ricardo Nuez Boira Directiu i President del Comitè Català 

d’Àrbitres 
Núria Fàbregas Bujon Directiva FCH i Delegada de la FCH Cat. 

Central 
Manela Blázquez Boya Directiva FCH i Delegada de la FCH a Girona 
José Gabriel Simon Carreño Directiu FCH i Delegat Tarragona i Terres de 

l’Ebre 
Glòria Turón Auladell Directiva FCH 
José Ramírez Ayala Directiu FCH 
Sergi Melús Rodríguez  Treballador FCH 
Octavi Fabregat               Treballador FCH 
Lina Ballesteros Franco               Treballadora FCH 
Núria Guàrdia i Brito  Treballadora FCH 
Gabriel Martorell Nalda  Director Tècnic FCH 
Miguel Núñez   CH Sant Llorenç 
Juan Antonio Pino López  H Sant Fost 
Martí Niubó i Baqué   CEH BCN Sants 
José Antonio Pérez Fornas H Sant Joan Despí 
Toni Sánchez Goya   BM Pau Casals 
Jordi Salip     CH Vilamajor 
René Rambags   CH Canovelles 
Mònica Matilla   CRC Cooperativa 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Informe del President de la FCH   
2. Elecció entre els membres de l’Assemblea de dos interventors per aprovar, 

per delegació, l’acta juntament amb el President i el Secretari de la FCH.   
3. Ratificació, si s’escau de la provisió dels càrrecs de la Junta Directiva de la 

FCH.   
4. Informe d’auditoria de l’Exercici Econòmic 2022.   
5. Examen i aprovació si s’escau dels comptes auditats del 2022.   
6. Examen i aprovació, si s’escau, de la Liquidació de l’Exercici Econòmic 2022, 

i aplicació del resultat.   
7. Nomenament dels auditors dels comptes anuals de l’exercici 2023.   
8. Examen i aprovació, si s’escau de l’informe d’activitats del 2022.   
9. Examen i aprovació, si s’escau, de les Propostes presentades pels 

Assembleistes i per la Junta Directiva de la FCH.   
10. Examen i aprovació, si s’escau del Pressupost per a l’Exercici 

Econòmic 2023.   
11. Examen i aprovació, si s‘escau, del Calendari Esportiu 2023-2024.   
12. Examen i aprovació, si s’escau, del Pla d’Actuació de 2023-2024.   
13. Torn obert de paraules.   
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Desenvolupament de la reunió 
 
A les 9:00 hores el President de la Federació Catalana d’Handbol (FCH), Sr. 
Jaume Fort  dona la benvinguda a tots els assistents i agraeix la presència del 
Regidor d’Esports Sant Vicenç dels Horts Sr. Xavier Gómez a qui cedeix la 
paraula. 
 
El Sr. Xavier Gómez expressa que és un orgull que per segon any consecutiu, 
des de que la seu de la federació està a Sant Vicenç dels Horts es faci 
l’assemblea a aquesta ciutat i en l’edifici tan emblemàtic on es troben que és del 
segle XIV, els anys que queden per fer assemblees a Sant Vicenç dels Horts.  
Excusa a l’alcalde Miquel Comino el qual per motius d’agenda en haver-se iniciat 
el procés electoral li ha estat impossible poder assistir, els envia una salutació, i 
com a Regidor d’esports té el plaer de donar-los la benvinguda a la seva ciutat.  
Comenta que durant aquests anys ho han passat molt malament amb el tema de 
la pandèmia de la Covid’19.  Ningú s’imaginava fa un parell d’anys que es 
tornaria a estar fent pràctica esportiva com s’està fent ara, sense limitacions, i 
poder tornar a fer aquestes trobades de forma presencial.  Dona les gràcies al 
CH Sant Vicenç, al Gabi no li agrada mai que es digui el seu nom ni sortir a les 
fotos però ell vol agrair al Gabi i al CH Sant Vicenç que de ben segur han tingut 
molta implicació i insistència perquè la federació instal·li la seva seu a la seva 
ciutat.  Parlant de futur indica que l’handbol els apreta, vol que la pràctica 
esportiva amb els nens i nenes i joves, continuï impulsant-se i creixent i llença 
un “guiño” com diuen en castellà  i en els propers 4 anys tenen la intenció de 
tenir un nou pavelló a Sant Vicenç dels Horts per oxigenar el Pavelló de Sant 
Josep que tenen.  Espera que els propers anys el seu compromís sigui una 
realitat i agraeix l’assistència de tots els presents. 
 
El Sr. Fort espera que això faci l’efecte taca d’oli i això faci que tinguem moltes 
més hores d’instal·lacions disponibles.   
 
 
1.- INFORME DEL PRESIDENT DE LA FCH 
 
El Sr. Fort recorda el compromís que van agafar d’intentar treballar per alleugerir 
la càrrega dels clubs i a la primera diapositiva (Annex 2) es veu l’esforç que ha 
fet la Federació per què hi hagi un menor cost per als clubs.  Les 2 temporades 
anteriors es va aconseguir un menor cost de més de 180.0000€ i la temporada 
2021-22 han estat 33.695,26€ que fa un total de 214.621.23€  Creu que és una 
suma important i el nostre compromís és seguir treballant en aquesta direcció. 
 
En relació als esdeveniments estrella que tenim a la Federació Catalana la 
Supercopa de Catalunya que la darrera edició es va fer a Martorell, on la 
Federació hi ha avocat un esforç per fer un salt qualitatiu, per donar una millor 
presentació del nostre esport  i embolicar millor el producte.  Agrair l’esforç que 
va fer Martorell i el club i pretenem que sigui un acte que cada vegada atregui a 
més practicants i espectadors.  Recordo que la propera edició es farà també a 
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Martorell ja que es va signar un conveni per 2 anys i pensem seguir en aquesta 
línia.  L’altre esdeveniment amb més visibilitat i ressò és la Festa de l’Handbol 
Català la qual es va fer en un recinte peculiar, especial, del que tenim un bon 
input i que va comptar amb un munt de reconeixements i les màximes 
personalitat de l’handbol català.   
 
El CESA 2024 és el gran repte que tenim a nivell esportiu i organitzatiu on rebrem 
més de 2.000 esportistes i  es mouran més de 10.000 persones.  Com sabeu es 
farà tal i com es va fer al 2017, a Blanes,  Lloret i rodalies i aquí tenim un repte 
no només esportiu, on volem tornar a deixar palès el nivell de l’handbol català i 
surti tot rodat i la gent en pugui gaudir, des d’ara us animem a participar-hi i 
gaudir-ne del millor handbol estatal. 
 
En relació al Pla d’Igualtat, com a federació és un compromís que hem agafat 
públicament i ens l’hem pres molt seriosament fins el punt que ens han posat 
com a referents en aquest aspecte i quan el Consell Català de l’Esport busca fer 
una xerrada al respecte, mira cap a algun lloc i ve a parar a la Federació Catalana 
d’Handbol, i aquest és un motiu més de satisfacció i d’orgull. 
 
Des de la junta directiva valorem molt positivament la quantitat d’esdeveniments 
de fases que estan venint a Catalunya.  És impossible que totes vinguin a 
Catalunya, perquè només nosaltres del mateix esdeveniment varis clubs fan la 
petició, i a més hi ha altres autonomies que ho demanen,  i l’important és el total 
de fases que venen  i en podem estar contents, en general ho valorem molt 
positivament. 
 
 
2.- ELECCIÓ ENTRE ELS MEMBRES DE L’ASSEMBLEA DE DOS 
INTERVENTORS PER APROVAR, PER DELEGACIÓ, L’ACTA JUNTAMENT 
AMB EL PRESIDENT I EL SECRETARI DE LA FCH 
 
Tal com indiquen els estatuts en l’article 38, per tal de poder aprovar l’acta de 
l’assemblea, calen dos interventors  que hauran de signar l’acta juntament amb 
el president i el secretari, per enviar-la posteriorment als clubs, presentant-se els 
següents interventors: 
 

- Jordi Arnalte Olloquequi (CEH BCN Sants) 
- Núria Gonzalez Pardo (H Ribes) 

 
 
3.-  RATIFICACIÓ, SI S’ESCAU DE LA PROVISIÓ DELS CÀRRECS DE LA 
JUNTA DIRECTIVA DE LA FCH. 
 
El Sr. Fort pregunta als assembleistes si hi ha algun problema per deixar entrar 
a l’assemblea a acompanyants d’assembleistes i autoritzar i la delegació de vot 
a persones que no són presidents, no havent cap inconvenient i informa que 
aquests moments hi ha 25 clubs i 75 vots. 
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Informa que ha estat baixa l’amic i directiu Francesc Asensio al que agraeix la 
tasca que ha fet durant aquests anys i que ben segur seguiran veient per les 
pistes d’handbol. 
 
No havent cap intervenció es ratifica la provisió dels càrrecs de la Junta 
Directiva de la FCH. 
 
4.-  INFORME D’AUDITORIA DE L’EXERCICI ECONÒMIC 2022 (Punt 1 Annex 
1)  
Pren la paraula el Sr. Juan José Federico Martínez (Tresorer FCH) indicant que 
tots tenen la documentació al respecte. Aquest any els auditors manifesten que 
continuem tenim una situació estable i positiva i donem continuïtat a la tasca que 
estem fent des de la Junta Directiva. 
 
5.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DELS COMPTES AUDITATS DEL 
2022 (Punt 2 Annex) 
 
El Sr. Federico explica que si analitzem els comptes del 2022 a l’actiu no hem 
tingut variacions importants a destacar.  Hi ha hagut increment a la part de 
l’immobilitzat  per l’adaptació de la seu, la tresoreria es manté en una situació 
positiva i favorable.  En el passiu tenim el fons social que el vam incrementar 
dels beneficis de l’any passat.  En quant al compte d’explotació, la partida més 
important com sabeu que afecta més es la de la mútua.  Hem aconseguit tancar 
l’any amb un benefici de 66.000€, que continuen donant viabilitat a la Federació.  
Com sabeu  teníem un pla de viabilitat on es marcava donar uns resultats per 
sobre de 50.000€ per anar reduint i donar continuïtat al pagament dels deutes 
del concurs.  En resum hem obtingut un benefici de 66.000€ que destinarem a 
incrementar el nostre fons social de cara a continuar amb una situació estable i 
favorable. 
 
No havent cap intervenció més es procedeix a la votació i el Sr. Fort informa que 
en aquest moment són 26 clubs assembleistes i  78 vots. 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:           78   
 
S’aproven per unanimitat els comptes auditats del 2022. 
 
 
6.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU DE LA LIQUIDACIÓ DE L’EXERCICI 
ECONÒMIC 2022 I APLICACIÓ DEL RESULTAT  (Punt 3 Annex 1) 
 
No havent cap intervenció més es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra:  0  
Abstencions:      0  
Vots a favor:          78 
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S’aprova per unanimitat la liquidació de l’exercici econòmic 2022 i aplicació 
del resultat. 
 
 
7.-  NOMENAMENT DELS AUDITORS DELS COMPTES ANUALS DE 
L’EXERCICI 2023 
 
El Sr. Fort proposa seguir amb l’empresa Proaudit que són els auditors que ens 
han estat fent l’auditoria els últims anys, no presentant-se cap objecció.  
 
Es nomena com auditor per l’any 2023 a  l’empresa Proaudit, S.L. 
 
 
8.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’INFORME D’ACTIVITATS 
DEL 2022 (Punt 4 Annex 1) (annex 3) 
 
El Sr. Fort ajudat per diapositives (annex 3) explica que  hi ha hagut un increment 
de llicències, ara estem millor i les lleugeríssimes excepcions que curiosament 
es concreten amb el cadet masculí, i molt lleuger descens en el núm. de tècnics, 
per la resta el creixement és global.  I  per tant aquí toca felicitar la tasca que 
esteu fent des dels clubs per haver aconseguit aquesta tornada de pandèmia 
més forts.   Es nota a les presentacions i actes de temporada on hem convideu, 
es nota que voleu fer un extra, voleu donar un plus i es nota la motivació i les 
ganes que teniu de fer-ho especial i s’agraeix l’esforç.  Hem pujat en tots els 
nivells, hem crescut en equips de 779 a 802.  Hem tingut una pujada molt forta i 
això augura un bon futur per a l’handbol català.  També a les categories aleví i 
benjamí es manté aquest creixement.   A la diapositiva es pot veure que a les 
llicències masculines hem pujat gairebé un 5% i a les femenines un 7,3%. 
Percentualment hem pujat més en llicències femenines que en masculines i la 
tendència és clarament cap a munt.  A les llicències arbitrals hi ha un  augment 
del 31,71% i llicències arbitrals femenines hem augmentat  un 54,29% i és un 
punt del que hem d’estar molt contents.  Pel que fa a auxiliars i tècnics tenim un 
7,44 d’augment en llicències masculines i un 15,07% en femenines, tot plegat 
dona un 6,61% d’augment, amb gairebé 1.000 llicències més i és un fet que 
estem més forts que prepandèmia i repeteixo l’agraïment als clubs per l’esforç 
que esteu fent.   
 
Pel que fa a l’handbol  d’alt rendiment s’ha igualat una mica aquesta temporada 
respecte  la temporada anterior.  Hi ha una  mica més d’equilibri entre els nois i 
les noies, s’ha reduït el desequilibri amb un total de 249 nois i 323 noies,   i tenim 
20 jugadores implicades amb un total 11 clubs representats,  la línia és molt 
positiva i crec que saludable que hi hagi aquesta representativitat tan ample. 
 
Pel que fa a formació s’ha doblat el nombre de cursos i ens ha portat a tenir més 
alumnes hem passat de 256 a 376 en comparació a la temporada 21/22. 
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Des de la Federació, qualsevol petició de curs que es faci intentem tirar-la 
endavant i, si alguna vegada no arribem, fem mans i mànigues per tirar-ho 
endavant, entenem que és molt important perquè l’objectiu és tenir persones 
formades a totes les categories la banqueta, en tots els àmbits,  àrbitres i, 
entrenadors. 
 
En relació a la promoció des de la federació hem seguit col·laborant en l’activitat 
que es fa a l’activitat de la Mar Bella on passen molts nois noies, aquest any han 
sigut 14 escoles, 702 alumnes i 16 monitors.  Des de la federació fem tot el 
possible per aquella mare o pare que s’interessa per saber on poder fer handbol 
els donem totes les facilitats i informació perquè tinguin ben fàcil on fer handbol 
a la vora de casa seva. 
 
En relació al l’entrega de les pilotes de Hummel, aquesta temporada s’han donat 
2 pilotes per cada equip en competició, amb  un total de 1.558 pilotes.  La 
federació ha tornat a destinar una partida per a aquestes pilotes.  
 
Pel que fa a la Fira de l’Esport Català és una activitat que ens va proposar la 
UFEC juntament amb la Secretaria General de l’Esport que va consistir en una 
exposició a la platja on les federacions ens van demanar participar, hem fet 
l’esforç d’estar a tot arreu on se’ns demana assistir, sobretot de la SGE i de la 
UFEC, creiem que hem d’aprofitar qualsevol oportunitat per estar presents i que 
se’ns vegi com a handbol i donar la imatge endreçada i participativa dins l’esport 
català. 
 
Com a acte important de promoció, l’activitat Handbol al carrer, que és 
l’organització per part d’un club adscrit a la federació d’una jornada lúdica a un 
lloc significatiu de la ciutat on es preparin multitud d’activitats per donar a 
conèixer el nostre esport als més menuts d’una forma divertida i entretinguda. 
Agraeix l’esforç que estan fent, creu que és important poder-ho presentar sota el 
paraigües de la federació per tenir més ressò i arribar a més gent. Tot el que 
sigui fer aquests actes de promoció i fer bullir l’olla és molt important.    Avui 
mateix parlava amb el president  del CH Cardedeu, amb en  David i li comentava 
que fan un acte amb motiu de la fira de Sant Isidre, i tot i no fer-ho al carrer que 
ho faran al pavelló, tindran 200 nanos, dels qual el 70% no són practicants, això 
és una passada, és un molt bon símptoma i els anima a seguir en aquesta línia. 
 
Des del Comitè Català d’Àrbitres s’està fent un esforç molt important amb la 
formació i xerrades formatives i s’ha començat a fer seguiment i tutel·latge a 
àrbitres nous, amb poca experiència, per ajudar-los a pujar el nivell el més aviat 
possible.  En aquest sentit encoratja als clubs, necessiten la seva implicació per 
animar  a nois i noies, que surtin nous candidats per a ser àrbitres.  És molt 
important perquè no els traurem de sota una pedra, necessitem afavorir i 
dignificar la figura de l’àrbitre.  Hi ha hagut un increment important tant en nois 
com en noies.  I l’increment de llicències ha estat d’un 17,62%. Això és un altre 
signe positiu ascendent que ens reforça en la tasca que estem fent.  De jornades 
de formació arbitral s’han fet 2 més que la temporada anterior, tot i que hi ha 
hagut menys assistència, hi ha hagut una mitja d’assistència de 85, això és una 
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dada que he de tenir molt en compte quan estigui veient un partit i algú es queixi 
de l’arbitratge, s’ha de tenir en compte que s’està fent un esforç molt gran. Hi ha 
hagut 125 alumnes als cursos de formació arbitral. Reitera l’agraïment a la tasca 
que s’està fent des del Comitè Català d’Àrbitres. 
 
En relació al patrocini explica que ja no tenim Mutua General de Catalunya que 
és l’únic canvi, i tenim a Itegra com a patrocinador, seguim mantenint com a 
esponsors AVIS i Hummel  i els col·laboradors segueixen sent els mateixos, Creu 
Blanca, Xanascat i Johan Cruyff Institute.  A aquests patrocinadors els donem 
presència a través de les noticies de la web, a les xarxes socials, Twitter, 
Instagram, Facebook, roba dels arbitres  i roll up de premsa, és un esforç que 
entenem que s’ha de fer perquè els patrocinadors estiguin contents i s’identifiquin 
amb la feina que es fa des de la federació.  
 
En relació a l’Àrea de comunicació i relacions externes aquí creixem en tots els 
indicadors, estem parlant d’un creixement del 40,68% en visites al web de la 
federació i a totes les xarxes socials que ens permet arribar al públic més jove, 
tant a Facebook, Twitter, Instagram o Youtube. 
 
A la Xarxa la columna està invertida, s’ha baixat en tema de xarxa una mica pel 
les retransmissions per Xala pel tema dels horaris del diumenge per la tarda que 
no estava rodant tot el que hauria d’anar i seguim treballant perquè la xarxa 
estigui present en altres esdeveniments.  Com figura a la diapositiva hi ha hagut 
una variació negativa del -25% al Xala i -28% a la televisió. 
 
Una tasca que sí que es fa des de la Xarxa és l’elaboració de notícies que surten 
a diferents mitjans escrits com Sport, el Mundo, el 9 Esportiu o el Diari de Girona, 
i  la confecció i comunicació de notes de premsa per informar de les principals 
activitats organitzades per la FCH i la coordinació amb TV3 d’aquells 
esdeveniments que es donin per Esport 3. 
 
A la diapositiva es pot veure la presència de la junta directiva en relació als clubs 
a tots els actes, el pastís està molt repartit, intentem arribar a tot allò que ens 
demanen, ja siguin presentacions, reunions amb l’ajuntament, i per cert, cada 
vegada son més i hem de fer mans i mànigues per arribar-hi però volem seguir 
fent aquest esforç, creiem que hem d’estar al costat dels clubs per ajudar-vos en 
tot el que puguem.   Podeu veure les activitats que hem tingut amb les 
institucions, bàsicament amb la Secretaria General de l’Esport i la UFEC,  així 
com d’altres reunions que tenim amb la RFEBM, fem palès que la FCH està 
disponible i arribem allà on se’ns demana. 
 
Pel que fa a la Supercopa de Catalunya destaca l’assistència de 750 
espectadors, i les més de 80 publicacions relatives a l’acte en diversos mitjans 
nacionals i internacionals estem fent un esforç per presentar l’handbol d’una 
manera una mica més professionalitzada, donant aquest salt qualitatiu, en els 
principals esdeveniments de la Federació. 
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A la Festa de l’Handbol va haver 370 assistents, 254 guardonats i guardonades, 
12 personalitats de clubs i institucions privades i públiques.  L’ input que tenim  
d’aquests 2 esdeveniments és força positiu i seguirem treballant per millorar la 
qualitat dels nostres esdeveniments.   La Copa de les Nacions que es va 
retransmetre per Esport 3 i per Xala i va tenir ressò en els mitjans, en aquest cas 
la Copa de les Nacions es va fer a Banyoles i la propera edició es farà a Sant 
Cugat del Vallès. 
 
En relació al Pla d’Igualtat implantat per la FCH hi ha una sèrie de mesures per 
àrees i a la diapositiva es poden veure les mesures que estan implantades i les 
que estan en curs.  Tenir un quadre d’indicadors és la manera de tenir un 
seguiment i control de com s’està fent.  És un compromís que estem tirant 
endavant i està esdevenint referent per altres federacions i pels que tinguin 
curiositat per saber-ne més en detall és un document que està penjat al web, per 
si algun club s’anima a treballar en aquesta direcció. 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
 
S’aprova per unanimitat l’informe d’activitats del 2022. 
 
 
9.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LES PROPOSTES 
PRESENTADES PELS ASSEMBLEISTES I PER LA JUNTA DIRECTIVA DE 
LA FCH (Punt 5 Annex 1) 
 
El Sr. Fort dona la paraula a la Sra. Manela Blàzquez que presentarà la proposta 
de la modificació dels Estatuts (Annex 4) 
 
PROPOSTA MODIFICACIÓ ESTATUTS 
La Sra. Blàzquez explica que per a aquesta Assemblea la junta directiva porta a 
votació unes propostes de  modificació dels estatuts, molt resumidament,  3 són 
propostes nostres, i 2 són adaptacions arrel d’una resolució del Consell Català 
de l’Esport que ens ha fet adaptar 2 articles.   
 
La primera i en sintonia amb el Pla d’Igualtat el que ha fet la junta directiva és 
una modificació del contingut dels estatuts amb un llenguatge inclusiu, és a dir, 
adaptar tot aquest llenguatge als nostres estatuts.  Una altra proposta de la junta 
és afegir a l’adreça de la federació, ens faltava el núm. del pis, i la porta i la 
tercera proposta de la junta directiva és tornar a recuperar en l’article 113 fixar 
que l’exercici social i econòmic torni a coincidir amb l’any fiscal i eliminàvem que 
l’exercici econòmic coincidís amb la temporada. 
 
Les dues propostes que són de modificació arrel de la resolució del Consell 
Català de l’Esport una és suprimir la condició de fedatari, li havíem donat la 
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condició de fedatari  al nostre secretari de cara a les assemblees si bé això ens 
ho han rectificat i ens han dit que l’únic fedatari possible és el fedatari públic que 
són els notaris.   
 
I l’altra, nosaltres eliminàvem una paraula, és a dir, a l’article 23 havíem exposat 
que un representat per disciplina, per cada un dels estaments de jugadors, 
àrbitres i tècnics per cada un dels estaments  amb possessió de llicència 
federativa i que hagin participat en la totalitat de la competició, i ens han tret 
aquesta totalitat, és que hagin participat en una competició.  Molt resumidament 
són aquestes les propostes. 
 
El Sr. Josep Blanchart (Fundació H Granollers) pregunta si les modificacions 
estatutàries no s’han d’aprovar per Assemblea General Extraordinària. 
 
La Sra. Blàzquez respon que no, l’Assemblea anual, aquesta,  és la més 
sobirana.  També es poden fer per assemblea extraordinària, però l’ordinària és 
la sobirana i es poden aprovar aquestes propostes de modificació d’estatuts. 
 
No havent cap més intervenció es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
 
S’aprova per unanimitat la modificació dels Estatuts de la FCH 
 
 
PROPOSTA 5.1.1  MODIFICAR SEGON PARÀGRAF I ELIMINAR TERCER 
PARÀGRAF NORMA 87 DEL RPC, TÍTOL  VI COMPOSICIÓ EQUIPS, CAPÍTOL 
1r – EQUIPS SÈNIORS MASCULINS 
El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix 
a la votació: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
 
S’aprova per unanimitat la modificació del segon paràgraf i eliminació del 
tercer paràgraf de la Norma 87 del RPC, Títol VI Composició Equips, Capítol 
1r – Equips sèniors masculins. 
 
PROPOSTA 5.1.2: ELIMINAR TERCER PARÀGRAF DEL CAPÍTOL 2n – 
EQUIPS SÈNIORS FEMENINS, NORMA  92 DEL RPC I INCORPORAR 
PARÀGRAF MODIFICAT  
El Sr. Fort explica que en aquesta proposta només s’elimina el tercer paràgraf 
de la norma 92 del RPC, no s’incorpora cap text. 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació. 
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Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
 
S’aprova per unanimitat eliminar el tercer paràgraf de la Norma 92 del RPC. 
 
 
PROPOSTA 5.1.3.:  AFEGIR SEGON PARÀGRAF DEL CAPÍTOL 2n I 
ELIMINAR TERCER PARÀGRAF – EQUIPS SÈNIORS FEMENINS, NORMA 93 
RPC 
 
El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix 
a la votació: 
 
Vots en contra:  0 
Abstencions:   0  
Vota a favor:           78 
 
S’aprova per unanimitat la modificació de la Norma 93 del RPC, amb la 
supressió del 3r paràgraf i afegint un nou paràgraf. 
  
 
PROPOSTA 5.1.4.: MODIFICAR CAPÍTOL 6è – ELIMINAR MENCIÓ 
MASCULINS-MIXTES A EQUIPS ALEVINS FEMENINS I MIXTES 
El Sr. Fort aclareix que aquest Capítol 6è correspon al Títol VI Composició 
d’Equips del RPC i la proposta seria  “Equips alevins mixtes i femenins” .  
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0   
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78   
 
S’aprova per unanimitat la modificació del nom del Capítol 6è del Títol VI. 
Composició d’Equips del RPC canviant-lo a Equips alevins mixtes i 
femenins. 
 
PROPOSTA 5.1.5.: INCORPORAR EL CAPÍTOL 7è AL RPC – EQUIPS 
BENJAMINS MIXTES 
El Sr. Fort explica que els equips benjamins no estaven reglats i s’afegeix aquest 
capítol a la normativa. 
 
No havent cap cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions :  0 
Vots a favor:           78 
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S’aprova per unanimitat la incorporació del Capítol 7è del Títol VI 
Composició d’Equips del Reglament de Partits i Competicions: Equips 
benjamins mixtes afegint les Normes: Norma 111 Bis Norma 111 Ter  Norma 
111 Quater. 
 
 
PROPOSTA 5.1.6.: INCORPORAR DOS PARÀGRAFS EN LA NORMA 106, 
CAPÍTOL 5è DEL RPC: EQUIPS INFANTILS FEMENINS I MASCULINS 
El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix 
a la votació:  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
 
S’aprova per unanimitat la modificació de la Norma 106 del Reglament de 
Partits i Competicions incloent afegint dos paràgrafs més. 
 
PROPOSTA 5.1.7.: AUTORITZACIÓ 6 JUGADORS CAT. INFERIOR/QUOTA 
ADDICIONAL EN CATEGORIES DE RANG MÉS BAIX 
El Sr. Fort explica breument la proposta i informa que l’última frase de la proposta 
que posa – Equips infantils femenins i masculins, és una errata de la proposta i 
s’ha d’eliminar. 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació:  
 
Vots en contra:   0 
Abstencions:    0 
Vots a favor:  78 
 
S’aprova per unanimitat la modificació de les Normes 97, 102, 106 i 109 del 
Reglament de Partits i Competicions afegint l’autorització fins a sis (6) 
jugadors/es de categoria inferior, provinents de la quota addicional, en les 
Competiciones de rang més baix de les categories juvenil, cadet, infantil 
masculí i femení. 
 
 
PROPOSTA 5.1.8.: MODIFICAR TEXT NORMA 16 RPC TÍTOL III 
 
El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix 
a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
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S’aprova per unanimitat la modificació de la Norma 16 del Reglament de 
Partits  i Competicions. 
 
PROPOSTA 5.1.9: MODIFICAR SEGON PARÀGRAF NORMA 5 DEL RPC 
 
El Sr. Fort explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix 
a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
 
S’aprova per unanimitat la modificació del segon paràgraf de la Norma 5 
del Reglament de Partits i Competicions  
 
PROPOSTA 5.1.10.: INCORPORAR AUTORITZAR A JUGADORS/ES ALEVINS 
DE 2n ANY, AMB LLICÈNCIA TRAMITADA EN EL CAMPIONAT ALEVÍ NIVELL 
2, EN EQUIPS DEL MATEIX CLUB: NORMA 106 RPC – TÍTOL 6è – EQUIPS 
ALEVINS FEMENINS I MASCULINS 
 
El Sr. Fort explica que hi ha una modificació a la documentació enviada i el 
redactat de la proposta que es posa a votació per afegir a la Norma 106 del RPC 
és el següent: 
 
“A més a més, els equips alevins dels Campionats de Nivell 1 podran disposar a 
cada partit de tots aquells jugadors/res alevins del mateix club participants en els 
Campionats de Nivell 2, sempre i quan estiguin degudament autoritzats/des 
segons el procediment establert per la FCH sense cap limitació tret de que un 
mateix jugador/a no pot ser alineat/da a més de dos partits a cada jornada 
esportiva en la seva totalitat, ja sigui en la seva competició com en la que estiguin 
autoritzats, en un termini de 48 hores. Aquesta limitació no s’aplicarà a les 
competicions que es disputin pel sistema de concentració.”   
 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:           78  
 
S’aprova per unanimitat incorporar a la Norma 106 del RPC l’autorització 
de jugadors/es alevins/es de 2n any procedents d’altres equips als 
Campionats de Nivell 1. 
 
PROPOSTA 5.1.11  NOU SISTEMA DE COMPETICIONS PER A LES 
CATEGORIES D’ESPORT BASE PER APLICAR A LA TEMPORADA 
2023/2024, SEGONS TREBALLS I ACORD DE LA COMISSIÓ ESPORTIVA, 
TEMPORADA 2022/2023 
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El Sr. Fort dona la paraula al Sr. Ricardo Nuez. 
 
El Sr. Nuez  explica que  es va fer una comissió esportiva per a les categories 
de base on es van debatre, i d’aquí va sortir una proposta que és la que 
traslladem la junta directiva a l’assemblea per a la seva ratificació. 
 
No havent més intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          78 
 
S’aprova per unanimitat la modificació per a les categories d’esport base 
per aplicar a la temporada 2023/2024, segons treballs i acord de la Comissió 
Esportiva temporada 2022/2023. 
 
PROPOSTA 5.1.12  MODIFICACIÓ ESTRUCTURA COMPETICIONS  
SÈNIORS 
PROPOSTA 5.2 PROPOSTES CLUBS 
El Sr. Nuez explica que en relació a la modificació d’estructura de competicions 
sèniors s’han fet 3 comissions esportives, la primera va ser de caire informatiu i 
hi van assistir uns 17 clubs, allà s’explicava la situació que tenim després de la 
Covid, i la possibilitat de diferents descensos de categoria nacional, i això 
implicaria els descensos a diferents categories que tenim.  Arrel de tot això es va 
fer una segona comissió on la federació va fer una proposta en base a algun 
suggeriment que havia fet algun club.  La idea era minimitzar els descensos i 
intentar beneficiar al màxim als clubs. Aquesta proposta que va sortir de la 
comissió esportiva es va comunicar a tots els clubs.  Arrel d’aquesta proposta va 
haver alguns clubs que no havien vingut a la comissió esportiva i tenien dubtes i 
inquietuds, i es va fer una tercera reunió de la comissió esportiva on van assistir 
uns 29 clubs aproximadament. Es va continuar debatent, va haver alguna 
proposta de més clubs i de tot això va sortir una nova proposta que és la que 
avui traslladem per a la seva ratificació a l’assemblea.  Arrel d’aquesta 
documentació que es passa a tots els clubs, hi ha una nova proposta que 
presenta el CH Martorell amb el recolzament d’uns quants clubs, aquesta 
proposta és una millora de la proposta que sortia de la comissió esportiva.  
 
Tots teniu la documentació i la informació que s’ha fet arribar i posa a votació 
tres opcions: La primera és la proposta que es trasllada de la comissió esportiva, 
la segona és la de millora que presenta el CH Martorell amb altres clubs i la 
tercera proposta que posem sobre la taula és no tocar res. 
 
El Sr. Fort indica que es posen a votació les 3 opcions i que cada club esculli la 
que vol votar.  
 
El Sr. Martí Niubó (CEH BCN Sants)  creu que estaria bé que s’expliqués què 
vol dir quedar-nos amb la competició actual, en aquella comissió a la que va 
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assistir es plantejava quedar-nos amb la competició actual per a la temporada 
vinent  i possibles canvis per a la temporada posterior, i què implicarà la proposta 
del CH Martorell respecte a això.  De cara a la temporada vinent com queden les 
coses i els canvis en tot cas, a quina temporada s’aplicarien.  
 
El Sr. Nuez respon que si alguna cosa hem vist a les comissions esportives 
sobretot de categoria sènior, és que no ens posem d’acord. Podem estar 
debatent a 14 comissions esportives, i aquest és el problema que tenim.  No hi 
ha cap problema per explicar, sobretot la que va sortir a la comissió esportiva ja 
es va debatre allà i ja es va comunicar.  Sí que és veritat que va haver una petita 
discussió d’algun tema puntual i no estàvem d’acord.  De fet la segona proposta 
del Martorell, que si de cas també estaria bé que el Jordi l’expliqués, malgrat ja 
teniu la informació, estava signada per clubs que estaven a la mateixa comissió 
esportiva.   Som 115 clubs i a la comissió van venir 29 o 30, és difícil arribar a un 
acord, ho hem d’intentar solucionar, per això diem que sinó esteu d’acord en una 
o en l’altra o deixem com està i continuem treballant la temporada vinent.  Però 
aquest és un tema que és vostre i vosaltres heu de decidir què voleu. Demana a 
en Jordi Florenza del CH Martorell que expliqui la millora que presenta la seva 
proposta, tot i que tothom ja té la informació. 
 
El Sr. Niubó (CEH BCN Sants) indica que no li ha contestat a la seva pregunta. 
 
La Sra. Lydia Pena intervé explicant que les propostes són les que els han enviat, 
que són dues i són complertes amb calendaris i tot.  Una és la que surt de la 
comissió esportiva, la segona és la millora de la proposta de la que també teniu 
tota la documentació, i la tercera és que la temporada que ve s’aplica exactament 
com es va aprovar a l’última assemblea per a la 23/24.  Es va començar a 
estudiar la modificació de les competicions i d’aquí han sortit dues propostes i si 
no esteu d’acord teniu la tercera opció.  Qui teniu la última paraula sou els clubs, 
si amb l’una i l’altre després d’estar-la treballant molt de temps, no esteu d’acord, 
com que ja no ens donarà temps de modificar-la, s’aplicaria el que es va aprovar 
en el seu moment per a la temporada 2023/2024 que ja estava aprovat amb els 
ascensos i descensos tal qual estava perquè ja no ens donarà temps a fer-hi res 
més, perquè   portem treballant en això des del mes de setembre de l’any passat.  
Si algú té un dubte que no vol dir una modificació, perquè si entrem en 
modificacions, ja ho hem discutit bastant, i si baixen 16? i si baixen 7? I si l’any 
que ve s’absorbeix? Si som 17, i fem 2 grups? O un sol grup?... tot això ja s’ha 
discutit durant moltes hores  i ara creiem que l’assemblea ha tingut temps de 
mirar totes les respostes, en teniu 3 i a partir d’aquí, el que considereu més 
adequat. 
 
El Sr. Niubó (CEH BCN Sants) agraeix la feina feta a la comissió esportiva però 
també per posar en context a la resta de clubs que no estaven a la comissió 
esportiva.  Aquests 29 clubs van sortir d’allà amb un acord que era inicialment 
que es mantingués la competició actual i deixar els canvis per a la següent 
temporada 24/25.  Creu que està bé que això ho sàpiguen els clubs que no 
estaven a la comissió.    
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El Sr. Nuez respon que és correcte, ja vam dir que traslladàvem l’acord de la 
comissió esportiva a l’aprovació de l’assemblea, però també és veritat que amb 
posterioritat hi ha una altra proposta presentada pel CH Martorell, la qual se us 
ha fet arribar també a vosaltres, l’heu pogut mirar i estudiar.  Signada per clubs 
que estaven a la mateixa comissió esportiva, perquè si recordes va haver una 
petita votació en algun moment i no hi havia unanimitat.  Hi havia gent que no 
estava per la labor perquè és molt complex tot, i és normal perquè hem debatut 
en 3 comissions esportives i a partir d’aquí són les opcions que donem nosaltres. 
 
El Sr. Sebastià Borrell (H La Roca) indica que ells són un dels clubs que han 
signat la modificació que ha presentat el Martorell i manifesta que l’únic que fa 
aquesta modificació és que els equips de Primera i de Segona catalana no surtin 
tan “perjudicats” amb el nombre de descensos que sortien a la primera proposta.  
Aquesta proposta no canvia res de la proposta que es va aprovar el dia que es 
van reunir. És a dir, es modifica la Lliga Catalana absorbint els descensos, no es 
canvia per a la temporada que ve la Lliga Catalana, la Primera i la Segona 
Catalana continua tot igual, i a la següent, és quan es fa la modificació per tal 
que no baixin 8 o 9 equips de Primera a Segona i de Segona a Tercera i 
arrosseguin avall.  S’intenta que tota la reestructuració no arrossegui 9 equips 
d’una categoria a l’altra, sinó que quedi tot compensat i no surtin tan perjudicats 
com semblava que sortien els de Primera i Segona Catalana.  No s’ha canviat 
res de l’acord que van fer el dia aquell, l’únic que s’ha fet és modificar d’una 
manera que els equips de Primera i de Segona Catalana no surtin perjudicats en 
els 8 o 9 descensos que tindrien a la temporada 24/25, sinó que els descensos 
seran molt menors. 
 
El Sr. Fort explica que es posen a votació conjuntament les 3 propostes de 
reestructuració de les competicions sèniors.   
 
El Sr. Nuez aclareix que la proposta de la comissió esportiva és la A, la proposta 
presentada pel CH Martorell i els clubs que la signaven amb aquesta millora, és 
la proposta B, i en cas que no esteu d’acord i vulgueu continuar amb la 
competició tal i com està aprovada a l’assemblea anterior és la proposta C.   
 
No havent més intervencions es procedeix a la votació de les propostes de 
reestructuració de les competicions sèniors: 
 
Votació proposta A (proposta presentada per la junta directiva)  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:           9 
 
Votació proposta B (proposta presentada pel CH Martorell i altres clubs): 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          67 
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Votació proposta C (mantenir l’estructura aprovada a la darrera assemblea: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:           1 
 
 
S’aprova per majoria la proposta B de reestructuració de competicions 
sèniors presentada CH Martorell i altres clubs 
 
 
PROPOSTA 5.1.13.:  TAXA DE GESTIÓ PER COBRAMENT DE REMESES 
D’ASSEGURANCES 
La Sra. Pena explica que la Federació Catalana té un problema bastant greu 
amb els límits per poder fer remeses per la situació concursal que tenim.  Algun 
club s’ha queixat que a vegades les remeses no es passen a les dates previstes.  
Tenim un problema greu ja que els bancs ara ens estan retenint les remeses que 
fem, ens les retenen 10 dies, dels 10 dies passem a 15, no podem fer una remesa 
passats 15 dies des de que ens l’han acceptat, i tot això amb la previsió que 
tenim per a la temporada vinent.  Recorda que la temporada passada vam fer 
una trampa al solitari amb la mútua i passàvem el 10% de la mútua, 
independentment del que surti aquest any i que ja parlarem després.  Ens trobem 
que o bé tenim una situació de cobrament que ens hauríem d’avançar abans de 
començar la temporada, i començar-les a cobrar abans,  
 
Per a vosaltres és molt senzill que es facin els pagaments per remeses, i la 
manera que hem pensat que seria millor d’incentivar és bonificar els que facin el 
pagament per TPV.  Les pilotes són una aportació; és una compra que fa la 
federació, menys el primer any que ens les va donar Hummel.  La resta d’anys 
hem fet un esforç per comprar pilotes i en tinguéssiu per a l’arrencada de la 
temporada, que s’han anant repartint aquests mesos com hem pogut.   La idea 
és traspassar aquest volum de diners que ens gastem amb les pilotes, 
traspassar-lo als clubs que facin el pagament per TPV.  Com que tenim una 
situació que ens interessa, que es faci el pagament per TPV, hem proposat 
cobrar 1€ als que no facin el pagament per TPV.   És una decisió vostra, nosaltres 
tenim aquest problema de limitació que és important, i necessitem que els clubs 
facin el pagament per TPV.  Això no vol dir que es pagui tot de cop, els tempos 
de pagament que tenim actualment es mantenen, comencem amb sèniors, 
passem a juvenils, després una part d’infantils, cadets i demés amb els mateixos 
terminis de cobrament.  No es faria com es fa a l’espanyola que tot es cobra al 
principi, es manté la mateixa temporalitat per facilitar-vos el que estàvem fent 
fins ara. 
 
El Sr. Pedro Checa (CH Sant Andreu de Palomar) comenta que al redactat posa 
d’aquesta temporada. 
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La Sra. Pena explica que és una proposta per a la temporada següent, la 
temporada 2023/2024, aquesta temporada l’estem fent tota per rebuts, per 
remeses.  Començaríem amb la temporalitat que tenim a partir de la temporada 
23/24 que crec recordar que les assegurances, la primera remesa d’assegurança 
estava al 10 o 15 de setembre, aproximadament.  
 
El Sr. Enrique Paga (CH Amposta) pregunta si s’ha de fer físicament el pagament 
per TPV. 
 
La Sra. Ballesteros explica que és una plataforma de pagament, quan cliques a 
la factura que vols pagar, s’obre una plataforma de pagament, posant el número 
de targeta es fa el pagament directament al compte, no s’ha d’anar físicament a 
al federació. 
 
El Sr. Blanchart (Fundació BM Granollers) demana que li aclareixin bé això d’1€ 
per rebut, és a dir, si es passa tota la mutualitat del juvenil amb un rebut és 1€ o 
1€ per persona física o oficial que hi hagi en cada rebut, és a dir, un rebut, o 
divuit o vint. 
 
La Sra. Lydia indica que és per  remesa. 
 
El Sr. Blanchart pregunta si un rebut porta 18 persones serà 1€. 
 
La Sra. Lydia confirma que és per remesa.    Indica que les remeses les tenen 
els clubs i quan menys capacitat tinguem de passar volums, hem de repartir, i 
ens pot passar que alguna vegada, que això a vegades també s’allarga amb el 
temps,  si comencem a cobrar a finals de setembre i ho fem tot per remeses, 
probablement no podem passar tots els sèniors de cop, i potser a algun club li 
toquen 2 remeses.  Si passem una gran quantitat per targeta bancària (TPV) 
segurament podrem fer remeses complertes que això ens facilitarà la tasca a 
tots. 
 
 
No havent més intervencions es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  1 
Vots a favor:          77 
 
S’aprova per majoria la taxa de gestió per cobrament de remeses 
d’assegurances. 
 
Es fa una pausa a l’assemblea per esmorzar.  
 
PROPOSTA 6.  QUOTES I TAXES FEDERATIVES (Punt 6 Annex 1) 
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El Sr. Fort explica que tots tenen la documentació i no s’ha afegit res només 
queda pendent el tema de l’assegurança esportiva i dona la paraula a la Sra. 
Pena. 
 
La Sra. Pena comenta que l’assegurança és una lacra important que tenim, 
aquest any seguim tenint lesions on s’ha disparat molt més és a les categories 
infantils i cadets, és una exageració i per això es va plantejar un canvi en 
aquestes categories.  Recordeu que tenim el 10% de l’any passat que s’ha 
d’afegir aquesta temporada.  El que surt ara en aquest moment, fent una 
extrapolació cap endavant,  és un augment d’un 20%, hi estem treballant com 
sempre, mirarem de fer un xut cap endavant però el 15 o el 20% acumulat no 
ens el traurà ningú.  El que si que haurem de fer segurament és una incorporació 
en el tema de base.  Estem mirant altres companyies com sempre, tot i que 
sabem que els clubs per norma esteu contents amb Axa i amb la gestió d’Itegra.  
Alguna tonteria d’algun hospital o alguna cosa puntual però s’acostuma arreglar.  
Sabem que canviar de companyia és un problema, hi estem batallant, estem 
mirant altres ofertes i si ens sortís alguna oferta més baixa ho batallaríem, però 
probablement no podrà ser una pujada equitativa a totes les categories, perquè 
aquest any a cadets i infantils és una bogeria, ens té espantats. Ja us anirem 
informant i com sempre intentarem que sigui el menys cost possible. 
  
No havent cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
En aquests moments som 28 clubs i 82 vots  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          82 
 
S’aprova per unanimitat les quotes i taxes federatives per a la temporada 
2023/2024. 
 
PROPOSTA 7.: QUOTES I TAXES ARBITRALS (Punt 7 Annex 1) 
La Sra. Pena explica que només hi ha petita variació marcada en vermell.  Ja 
vam dir que mica en mica havíem d’anar equilibrant els arbitratges, tot i que un 
dels estudis més gran que segurament s’haurà de fer l’any que ve és un estudi 
ampli de les quotes i els fons arbitrals per veure com van.  Però aquest any i per 
complir amb el que vam dir l’any passat, i perquè no sigui molt costós pels clubs 
només s’ha fet un canvi a la categoria sènior femenina, amb arbitratge individual 
que s’ha equiparat l’import de categoria femenina a masculina, augmentant  5€ .  
La resta ens toca fer un estudi ampli per veure com equilibrar millor les 
competicions. 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          82 
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S’aprova per unanimitat les quotes i taxes arbitrals per a la temporada 
2023/2024. 
 
PROPOSTA 8:  CALENDARI COBRAMENTS 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació:  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          82 
 
S’aprova per unanimitat el calendari de cobraments. 
 
 
10.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S‘ESCAU DEL PRESSUPOST PER A 
L’EXERCICI ECONÒMIC 2023 (Punt 9 Annex 1) 
 
La Sra. Ballesteros explica que en l’apartat d’ingressos en línia general de 
vendes de material esportiu i de quotes d’inscripció ens movem en imports 
similars, l’únic que ha pujat una mica és la quota d’inscripció, com que ens hem 
estabilitzat després de la Covid, creiem que els clubs poquet a poquet s’aniran 
incorporant una mica més.   
 
Pel que fa a les taxes extraordinàries hem mantingut un import similar i cal dir 
que aquest any també es preveu no cobrar la taxa de viabilitat, com es fa des del 
2020.  A la quota de la mútua del Comitè d’Àrbitres no hi ha res a destacar, a 
l’espera del que digui la mútua.  A la previsió de la mútua hem aplicat un 10% 
d’increment.  Cal recordar, com ha dit la Lydia, que és acumulat estem esperant 
i en vies de negociació amb la mútua.  El patrocini que s’ha incorporat aquest 
any és Itegra i per això hem pujat una mica aquesta partida.   El Consell Català 
de l’Esport, tenint en compte el que ens va donar l’any passat, amb el principi de 
prudència que mantenim,  la previsió és similar a la que ens han donat però l’hem 
baixat una mica perquè com veníem de la Covid, la darrera subvenció ha pujat 
una mica i hem sigut prudents i l’hem ajustat al que ens han donat aquest any.   
Destacar que els cursos aquest any estan tenint molt bona acollida i per això 
aquesta partida ha pujat una mica més.   
 
A la partida de despeses a material esportiu hem fet la compra de pilotes 
Hummel, hem fet una provisió similar de l’import tot i que el destí final es podrà 
modificar en funció de l’activitat que tinguem planejada.  
 
Pel que fa als arrendaments s’ha incrementat una mica aquesta partida, ja que 
com es va comentar l’any passat, el lloguer el segon any des de que estem a 
Sant Vicenç dels Horts puja una mica la renda que paguem i això és un augment 
d’un 28,57% en el lloguer.  Pel que fa a reparacions i conservacions en el 
manteniment de l’oficina s’ha ajustat, no té canvis significatius, l’hem ajustat a 
les necessitats del local que és una mica més gran.  Pel que fa a les 
assegurances, hem fet l’ajust del 10% previst a expenses del que digui la mútua. 
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A publicitat i propaganda, això és important, hem ajustat l’import als 
esdeveniments que estem tenint ara Supercopa, Copa de les Nacions, com heu 
pogut veure a la part de xarxes i per això aquesta partida.  Pel que fa a 
subministraments els imports estan adaptats a les necessitats de la seu.  Pel que 
fa a altres despeses i serveis, com són el CESA i despeses d’allotjament, depèn 
molt de la seu on toqui  i està ajustat a això.  Al personal és important dir que 
nosaltres vam fer l’ajust del 2% a l’espera que surti el conveni,  i aquest any 
aquesta partida s’ha tingut en compte, un 2% més a expenses de tancar el 
conveni i ja està aplicat i contemplat.   
 
A Organitzacions d’activitats ressalta que aquest any hem tingut la Festa de 
l’Handbol que arrosseguem 2 festes, per això l’import. Hem aplicat un import 
similar en el tema de trofeus, l’apartat de comunicació que s’està fent  aquesta 
partida ha pujat una miqueta i hem volgut ser prudents i ajustar-ho a com ens 
estem movent als esdeveniments de la federació.  Pel que fa al funcionament 
intern de la federació no hi ha res a destacar, i això ens deixa un resultat de 
l’exercici de 16.749.10€.  És important dir que hem d’acabar de pagar el concurs 
i això s’imputa a aquesta partida i ens deixa 34.135.00€ i ens deixa amb un 
resultat negatiu de 17.385,90€. 
 
El Sr. Blanchart pregunta si esperen que el cost de l’organització del CESA que 
el cost sigui 45.000€  o és el que costa que aquests equips juguin.  
 
La Sra. Pena respon que és el que costa aquest any, el pressupost del CESA és 
del 2024. 
 
El Sr. Blanchart pregunta que si  això és el que ens ha costat aquest any, tot el 
que es el pressupost del CESA sortirà al pressupost de l’any que ve. 
 
La Sra. Pena explica que tampoc sabem el que ens donaran algunes institucions, 
i per no carregar més despesa per poder compensar aquest pressupost el 
traslladarem com una despesa anticipada al pressupost del 2024. 
 
El Sr. Blanchart pregunta en relació als patrocinis si es pot saber què aporta cada 
patrocini d’aquests 83.000€. 
 
La Sra. Pena indica que AON 20.000€,  Itegra s’ha incorporat amb 15.000€ i 
Hummel al voltant de 89.000-90.000€ depenent del que arribem a gastar.  
 
El Sr. Blanchart comenta que això ja suma més del que tenim. 
 
La Sra. Pena explica que aquí tenim només el que posem com a despesa, amb 
Hummel depèn de quan demanem el material.  És un tema de repartiment de 
material, si agaféssim un any complert amb totes les seleccions, tota la roba i 
demés, serien 80.000€.  Penseu que nosaltres amb una despesa de patrocini 
d’aquest nivell, hem de fer una despesa de compra similar. No és que tinguem 
aquest import, sinó que hem de fer una despesa i això ho anem compensant. 
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Llavors depenent dels diners que tenim, comprem més o menys coses.  Amb la 
qual cosa la roba de patrocini que tenim l’aprofitem més o menys.  I aquest any 
devem estar en 60.000€ perquè Itegra va fer una part l’any passat i l’altra part 
aquest any (7.500+7.500). 
 
 
 
No havent cap més intervenció es procedeix a la votació. 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  1 
Vots a favor:          81 
 
S’aprova per majoria el Pressupost per a l’exercici econòmic 2023. 
 
 
11.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DEL CALENDARI ESPORTIU 
2023/2024 (Punt 10 Annex 1) 
 
El Sr. Fort explica que cal esperar l’assemblea de l’espanyola i aplicar els 
ajustaments que s’han aprovat avui i es publicarà en el seu moment i es farà 
arribar.  No havent cap intervenció es procedeix a la votació 
 
Vots en contra: 0 
Vots en blanc:  0 
Vots a favor:          82 
 
S’aprova per unanimitat el Calendari Esportiu 2023-2024. 
 
 
12.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DEL PLA D’ACTUACIÓ 2023/2024 
(Punt 11 Annex 1) 
El Sr. Fort explica que el pla és seguir en la línia que estem fent, promocionant 
l’handbol femení, intentar trobar tot el recorregut que se li pugui donar a l’handbol 
platja, de manera que si els nanos a l’estiu poden fer handbol platja, millor això 
que no que se’n vagin a una altra activitat esportiva.  L’organització del CESA 
2024 com a gran objectiu organitzatiu i esportiu, les Seleccions Territorials, que 
funcionen molt bé i tenim un molt bon input,  i estem plantejant un canvi de 
format.  Pel que fa al Comitè Català d’Àrbitres, seguir en la mateixa línia 
esmerçant esforços per millorar la qualitat arbitral, per tenir més arbitres i fer 
aquest seguiment d’aquests joves àrbitres perquè pugin de nivell el més aviat 
possible. 
   
En l’àrea de comunicació seguir incrementant l’esforç per poder veure el nostre 
esport. Si us heu fixat en la qualitat dels vídeos que tenim tant de la Festa de 
l’handbol com de la Supercopa, crec que és un pas endavant important, així com 
la presentació d’aquests actes i també involucrar i tenir de cara als mitjans que 
són els que ens han de donar sortida, en definitiva seguir en aquesta línia. 
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El calendari d’activitats 2023/2024 el pengem al web i el podeu consultar, ho vam 
instaurar l’any passat, és un calendari on està tot, un document on tens la foto 
de tota la temporada i és de consulta per quan ho necessiteu i perquè pugueu 
redirigir a la gent que busqui informació i és una eina de treball que és molt útil, 
a part que internament ens ajuda a tenir clars els terminis i a una organització 
interna més eficient. 
 
No havent  cap intervenció es procedeix a la votació:  
 
Vots en contra: 0 
Vots en blanc:  0 
Vots a favor:          82 
 
S’aprova per unanimitat el Pla d’Actuació 2023-2024 
 
 
13.- TORN OBERT DE PARAULES 
 
El Sr. Fort comunica que s’ha confeccionat un reglament intern d’àrbitres per 
aclarir el funcionament intern d’aquest col·lectiu, s’ha aprovat per junta directiva, 
és un document públic i estarà penjat a la web, un pas endavant per facilitar-nos 
la feina i avançar-nos a possibles situacions que poden sorgir i per treballar d’una 
manera més endreçada. 
 
Agraeix a tots els assistents, no només per estar aquí sinó per l’esforç que feu 
durant tota la temporada,  agrair també al personal de la federació per la feina 
del dia en dia que fan que tot vagi endavant, i a l’Ajuntament de Sant Vicenç dels 
Horts que ens acull aquí a casa seva. 
 
No havent cap intervenció i sense més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió 
quan són les 11:30 hores del dia de l’encapçalament.  
 
 
 
 
 
 
Gabriel Teodoro Lara    Jaume Fort Mauri 
Secretari FCH     President 
 
 
 
 
 
 
Jordi Arnalte Olloquequi        Núria González López 
CEH BCN Sants         CH Ribes 
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